
 
 

Zápis z jednání Krajské inovační Platformy elektro, IT 

Pardubického kraje 

dne 29.9.2021 

 

Datum a místo jednání: 29.9.2021, sídlo firmy Mikroelektronika spol. s.r.o., Dráby 849, 

566 01 Vysoké Mýto, od 14:00 hod do 16:30 

 

Přítomno: 14 účastníků 

 

 

Program: 

 Exkurze v prostorách firmy Mikroelektronika  

 Prezentace firmy Mikroelektronika 

 Prezentace konkrétní podoby spolupráce vědy a výzkumu v byznysovém prostředí 
(Univerzita Pardubice, Fakulta elektrotechniky a informatiky) 

 Diskuze 
 

 
1) Přivítání účastníků – Ondřej Tušl, přivítání na platformě, účel akce a poděkování za 

zapůjčené prostory ve firmě Mikroelektronika spol. s.r.o. 
2) Exkurze v prostorách firmy Mikroelektronika – pan Jakub Shejbal (ředitel výzkumu a 

vývoje) provedl členy krajské inovační platformy v prostorách společnosti 

Mikroelektronika a představil jednotlivé kroky ve výrobě od základních tištěných spojů 

až po kompletaci finálních produktů (např. v podobě validátorů do veřejné hromadné 

dopravy). 

3) Prezentace firmy Mikroelektronika – pan Jakub Shejbal představil společnost 

Mikroelektronika, která má nového vlastníka Sentinel Capital, a.s. Firma 

Mikroelektronika vyrobila od svého vzniku již více než 0,5 milionů zařízení pro veřejnou 

dopravu, které exportovali do 40 zemí na 5 kontinentech. Celkem jejich řešení používá 

cca 110 měst (z toho 23 hlavních). Mezi její produkty patří jak „jednoduché“ validátory 

a jízdenkové automaty, tak i nejmodernější zařízení, jejichž prostřednictvím si vyberete 

své jízdné a zaplatíte ho třeba i pomocí QR kódu. Obrat společnosti Mikroelektronika 

v roce 2020 přesáhl 30 milionů eur.  

4) Prezentace konkrétní podoby spolupráce vědy a výzkumu v byznysovém prostředí 

(Univerzita Pardubice, Fakulta elektrotechniky a informatiky) – pan Petr Doležel 

představil společný výzkumný projekt ve kterém jsou Mikroelektronika a FEI UPa 

partnery v evropském projektu POSITRANS, jehož cílem je rozvoj elektrotechniky a 

příbuzných oborů v celém regionu. Jedním z dílčích aktivit projektu je mj. i vývoj 

zařízení na detekci osob při vystupování a nastupování do veřejného dopravního 

prostředku nebo zpracování detekce úchopových bodů při manipulaci netriviálních 

objektů pomocí robotického manipulátoru. Zároveň bylo zdůrazněno, že spolupráce 

mezi Mikroelektronikou a FEI UPa stála u zrodu současné podoby a zázemí fakulty  



 
 

5) Diskuze: 

 Ondřej Tušl představil přítomným členům možnost využití asistence při tvorbě 

projektových žádostí, i když zároveň avizoval, že vzhledem k náročnému 

administrativnímu procesu je dost možné, že se nestihne včas vypsat nová výzva. 

 Ondřej Tušl informoval členy o chystaném Dnu elektrotechniky, kterého se v tuto chvíli 

zúčastní Fakulta elektrotechniky a informatiky Univerzity Pardubice, Střední 

průmyslová škola elektrotechnická, firmy Retia a Mikroelektronika. Tento den proběhne 

v režimu otevřených dveří, kdy se budou moci zájemci po předchozí registraci podívat 

do provozů a prostor účastnících se subjektů.  

 Ondřej Tušl informoval členy o Zlatanově výzvě (webovém nástroji). Zástupci firem byli 

požádáni o poskytnutí co nejvíce informací do sběrných dotazníků, které jim budou 

v průběhu několika dní rozeslány.  

 Tomáš Vlasák informoval o novém programovém období v rámci ITI (především OP 

TAK). V novém programovém období bude možné spolupracovat i se subjektem mimo 

území ITI, pakliže se bude jednat pouze o spolupráci s jedním subjektem. Zároveň 

pozval všechny přítomné členy na tzv. HR Point, který se bude konat 9. 11. a organizuje 

ho CzechInvest a je určen pro přenos dobré praxe mezi HR manažery.  

 Nedostatek odborné pracovní síly na trhu. 

 Firmy a školy vnímají potřebu vzájemné spolupráce. 

 
 
 
Poděkování a závěr k celé akci. 

 
Přílohy: prezentace 
           
 
V Pardubicích 29.9.2021 
Zapsal: Robin Langer 


